
 

 

SAUNA  

 

Switch the sauna on 15-20 minutes before use (picture 1). You can find the control panel on the wall in 

the hallway. Make sure there is nothing on the sauna stove. When there are 1 to 3 lights on in the panel, 

power for the sauna stove is suitable. If there are no lights on the control panel, make sure the switcher 

on the front panel of sauna stove is on the downright position (picture 2). Please, switch off the sauna 

after you have finished bathing. When the sauna is on, the room temperature will cool down. 

 

 

Сауна включается при помощи переключателя на щитке, расположенном в прихожей (рис.1) за 15-

20 минут до того, как вы пойдете мыться. Убедитесь, чтобы во время нагревания на каменке 

ничего не было! Мощность нагревания достаточная, если  горит 1-3 огонька. Если они не горят, 

проверьте положение переключателя на панели каменки (рис.2). Переведите его в вниз 

положение – огоньки на щитке в прихожей должны загореться. Сауну следует выключить сразу 

же, как только вы закончите мыться. Когда сауна включена, режим обогрева апартамента 

снижается. 

 

Picture 1. Control panel               Picture 2. Switcher for sauna stove 

 

 

 


